
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 10/2016 (201)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 6. prosince 2016 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Dosoudilová Jana, MgA.; Gál Robert, Ing. Ph.D.;  

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Illík Rostislav, dr ak. soch.;  

Janáčková Adéla; Jílková Petra, Bc. DiS; Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; Košťál Jindřich, Bc.;  

Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Křemen Filip, Ing.; Liznová Adéla, DiS.; 

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.;  

Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Müllerová Hana; Nikischerová Denisa; Pavelka Tomáš, Bc.;  

Podzimek Ondřej, ak. soch; Rak Jakub, Ing.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Ševčík Jakub, Ing.;  

Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.; Šnédar Libor, JUDr. Ph.D.; Velešíková Denisa, Bc. 

Celkem přítomno: 28 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Chromčák David; Lapková Dora, Ing.; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; Pekař Libor, Ing. Ph.D.; 

Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA; 

Valášková Eliška  

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Ing. Roman Prokop, CSc.;  

prof. Dr. Ing. Drahomíra Pavelková; doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D.;  

doc. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D.; Mgr. Pavel Krutil; RNDr. Alexander Černý 

 

Předběžný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 200. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Statut UTB". 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Volební řád AS UTB". 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Jednací řád AS UTB". 

9. Různé. 

 

Doplněný program: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 200. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Statut UTB". 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Volební řád AS UTB". 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Jednací řád AS UTB". 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“. 

12. Různé. 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková.  
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Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 200 
K hlasování přítomno 26 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 201/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 200 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

 

Hlasování: 

Pro:       26 

Proti:       0 
Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 201/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 200 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

- Usnesení AS UTB č. 200/3 - schválený Mzdový předpis UTB ve znění verze pro zasedání  

AS UTB 8. 11. 2016 byl odeslán na MŠMT k registraci. Na základě kontroly JUDr. Koťátkovou  

z právního oddělení MŠMT je potřeba provést úpravu terminologie v přílohách 1, 3 a 4. Návrh 

pak bude znovu projednán na příštím zasedání AS UTB. 

- Usnesení AS UTB č. 200/7 - Ing. Macháčková předala rektoru UTB prof. Sáhovi návrh členů 

Rady pro vnitřní hodnocení UTB za AS UTB. 

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Ing. Macháčková navrhla doplnění programu o projednání předložených návrhů dalších vnitřních 

předpisů UTB.  

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 201/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 201 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 200. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Statut UTB". 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Volební řád AS UTB". 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Jednací řád AS UTB". 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“. 

12. Různé. 

 

Hlasování: 

 

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 201/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 201 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 200. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 
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3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Statut UTB". 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Volební řád AS UTB". 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Jednací řád AS UTB". 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“. 

12. Různé. 

 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha: 

- Setkání se zástupci Ukrajinské konference rektorů na Masarykově univerzitě v Brně. 

- Na zasedání Vědecké rady Univerzity Pardubice proběhlo řízení ke jmenování profesorem  

prorektora UTB doc. Sedlaříka. 

- Účast na zasedání Vědecké rady Technické univerzity v Liberci – diskuse o sestavování Rady 

pro vnitřní hodnocení – doporučena účast externích partnerů. 

- Zasedání Rady pro komercionalizaci – 2 prorektoři UTB, 3 zástupci bankovní sféry, průmyslové 

sféry a TIC. Vybráno 5 projektů, rozjíždí se transfer technologií (UNI, získání projektu GA ČR 

GAMA na podporu komercionalizace). 

- UTB navštívila Jana Barbati Chadová, globální ředitelka pro marketing firmy Baťa a.s. – UTB 

se má stát designovým i marketingovým centrem pro tuto významnou globální firmu. UTB bude 

vyhodnocena z hlediska kvality, kde musí soutěžit se zahraničními firmami (Singapur, USA). 

- Dopracovávají se vstupní data pro rozpočet vysokých škol na rok 2017. 

- Hejtman a vedení Zlínského kraje pozváni na jednání s vedením UTB.  UTB pracuje v prostředí, 

kde politika selhává. Podle zveřejněné statistiky si maturanti vybírají vysokou školu a fakultu 

nejenom podle její kvality, ale také podle kvality místa. Zlínský kraj je region s druhými 

nejnižšími platy, nejvíce znečistěným ovzduším a malým počtem pracovních míst. To vše je 

problém politiků, kteří ho musí řešit.  

Prorektor prof. Prokop: 

- Rektoru prof. Sáhovi předán návrh na zřízení Centra celoživotního vzdělávání spolu 

s potřebným finančním zajištěním v rozpočtu. 

- Pozvání na slavnostní shromáždění U3V, věnované 15. výročí U3V na UTB - 13. 12. 2016 

ve 14 h v aule UTB. 

Prorektorka prof. Pavelková: 

- Údaje ze SIMS - na UTB přes 8800 přepočtených studentů. Neuspokojivý pokles počtu studentů 

v kategorii SP 2+, je nutná změna přístupu ke studentům, hledat metody (konzultace apod.) 

pomoci studentům, aby na UTB zůstali a úspěšně vystudovali.   

- Zasedání rozvrhové komise – snaha o optimální využití výukových prostor podle výsledků 

auditu. 

- Setkání se všemi studijními proděkany a studijními referentkami, zástupci z informačních 

technologií a právního oddělení – diskuse a vyřešení změn v komunikaci se studenty podle 

novely zákona o vysokých školách. Podobná setkání by se měla konat minimálně jednou  

za semestr. 
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Prorektorka doc. Knápková: 

- Návštěva na Magistrátě města Zlína – jednání s náměstkyní primátora Francovou o podpoře 

Univerzitní mateřské školy Qočna (UMŠ) – domluveno rozšíření zahrady a větší počet 

parkovacích míst pro rodiče přivážející a odvážející děti. Finanční podpora není možná, UMŠ 

nemá statut městské školky.   

- Kompletování seznamu spolupracujících partnerů z praxe, důležité i pro výsledky rankingů. 

Akademičtí pracovníci požádáni o informování o kontaktech s praxí. 

- Příprava většího dotazníkového šetření zaměřeného na absolventy, které by mělo poskytnout 

zpětnou vazbu pro zlepšení kvality výukového procesu. 

 

Prorektor doc. Sedlařík: 

- Interní grantová agentura IGA – uzavřeno přijímání návrhů, probíhá hodnocení fakultními 

komisemi. Vybrané návrhy budou předloženy ke schválení rektoru prof. Sáhovi. 

- Vyhodnocovány projekty vnitřní soutěže Institucionálního plánu UTB 2017 (bývalé projekty 

FRVŠ) – návrhy podaly všechny součásti, alokovány prostředky ve výši 2,9 mil. Kč. 

 Prorektor Mgr. Krutil: 

- Podíl zahraničních studentů na UTB k 1. 12. 2016 je 11 % z celkového počtu studentů  

(k 1. 12. 2015 to bylo 9 %). 

- Počet studentů na krátkodobých studijních pobytech (Erasmus+ a jiné) se zvýšil o 26 %. 

- Počet degree studentů (samoplátci, studium v anglickém jazyce) se zvýšil o 64 %; nastoupí-li 

všichni přijatí studenti, bude navýšení oproti předchozímu období činit 111 %. 

- Pro ak. rok 2017/2018 bude vypsáno přijímací řízení pro všech 22 studijních oborů, 

akreditovaných v anglickém jazyce. 

- Za první měsíc od spuštění online přihlášky do degree programů v anglickém jazyce bylo 

evidováno 50 přihlášek (v ak. roce bylo evidováno celkem 420 přihlášek). 

- UTB se umístila na 201. - 250. místě v rankingovém žebříčku Times Higher Education pro 

oblast BRICS + Emerging Economies (www.timeshighereducation.com). V žebříčku  

je 300 univerzit, z toho 12 českých veřejných vysokých škol, UTB je mezi nimi na 8. místě, 

univerzity s lepším umístěním jsou z Prahy, Brna a Olomouce.  

Ad 5) Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016 v termínu podle čl. 28 Statutu UTB. Kvestor RNDr. Černý 

představil návrh v prezentaci. Prezentace je přílohou zápisu. 

Doc. Sysel se dotázal na účelnost Fondu strategického rozvoje, který vznikl kvůli nedostatečnosti 

výzkumných center. Tento interní fond nebyl potřeba v roce 2016 a zřejmě nebude potřeba ani v roce 

2017. Je to 12 mil. Kč, které se berou ze vzdělávací činnosti ze zdroje 1100. 

- Kvestor RNDr. Černý považuje uvedený interní fond za rozumný, neškrtal by ho. Je možné 

omezení a přerozdělení, pokud prostředky fondu nebudou potřeba na projekty.  

Doc. Sysel dále uvedl, že nejsou stanovena pravidla vzniku Dispozičního fondu. 

- Kvestor RNDr. Černý odpověděl, že v Dispozičním fondu je nejvýše možný potřebný objem 

peněz, žadatel o čerpání musí předložit rozpočet, který je připomínkován. Předpokládá stejný 
objem prostředků jako letos, to je 5,7 mil. Kč. 

Proběhla diskuse o formulaci odstavce 5.1.2 Mimořádné aktivity – doporučení přeformulovat. 

Dr. Matýsek se dotázal, zda se bude navyšovat Rezervní fond UTB a Fond finanční rezervy. V případě 

že ano, bylo by vhodné uvést dle jakých pravidel. Dále vznesl dotaz, zda se uvažovalo o naplnění Fondu 
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strategického rozvoje interním snížením hodnoty KEN pro fakulty na 50 % u studentů kombinovaného 
studia, zbytek by šel do fondu. 

- Rektor prof. Sáha označil uvedené za jednu z možných úvah do diskuse, na kolegiu rektora 

bylo odmítnuto. 

- Kvestor RNDr. Černý připomněl, že jsou zaplaceni všichni studenti uvedení v SIMS  

k 31. 10. 2016; všichni studenti, prezenční i kombinovaní, mají stejný KEN. 

- Rektor prof. Sáha zastává názor, že by se nemělo upřednostňovat kombinované studium před 

prezenčním. 

Diskuse o nastíněných a dalších otázkách bude pokračovat na zasedání ekonomické komise (EK), které 

předseda EK Dr. Beníček svolal na 13. 12. 2016. 

Kvestor RNDr. Černý požádal o zasílání dotazů a připomínek k předloženému návrhu emailem. 

Návrh bude projednán na zasedání EK. 

Ad 6) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Statut UTB“ 

Ing. Macháčková informovala, že po zapracování připomínek ze zasedání LK 15. 11. 2016 zaslala  

Statutu UTB ke kontrole na právní oddělení MŠMT. Členové AS UTB obdrželi 5. 12. 2016 text návrhu 

po kontrole s připomínkami JUDr. Koťátkové a také text se zapracovanými formálními připomínkami. 

Věcného charakteru byly připomínky k čl. 19 odst. 5 - funkční období Vědecké rady UTB  

a k čl. 31 odst. 5 – funkční období členů Rady pro vnitřní hodnocení. Rektor prof. Sáha připomínky  

a návrhy na řešení akceptoval a do čl. 31 ještě doplnil neslučitelnost funkce člena Rady pro vnitřní 

hodnocení UTB s určitými funkcemi vykonávanými na UTB. 

Předseda legislativní komise (LK) ak. sochař Podzimek upozornil na čl. 27 odst. 1 písm. e), kde není 

vyřešena připomínka JUDr. Koťátkové na nutnost stanovení pravomocí ředitele vysokoškolského ústavu 

Statutem UTB. 

Rektor prof. Sáha sdělil, že pravomoci budou doplněny. K zapracovaným formálním úpravám  

a doplnění čl. 19 a 31 nebyly připomínky, proto rektor prof. Sáha požádal členy AS UTB, aby se 

projednávání návrhu Statutu UTB na příštím zasedání soustředilo jen na doplnění čl. 27. Předseda LK  

ak. sochař Podzimek s tímto požadavkem souhlasil. 

Návrh zůstává v projednávání. 

Ad 7) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Volební řád AS UTB“  

Návrh byl předložen 6. 9. 2016 a projednán LK 11. 10. 2016, poté zaslán na MŠMT ke kontrole. 

Připomínky JUDr. Koťátkové byly jen formálního charakteru a Ing. Macháčková je zapracovala  

do verze, kterou s označením v zápatí „Verze pro hlasování AS UTB 6. 12. 2016“ rozeslala členům  

AS UTB.  

Dr. Matýsek se dotázal, zda je o tomto vnitřním předpisu možno hlasovat před schválením Statutu 

UTB. Ing. Macháčková uvedla, že provedla kontrolu odkazů na Statut UTB a vše souhlasí jak se 

stávajícím, tak nově navrženým zněním Statutu UTB. Doporučuje proto hlasování o schválení. Toto 

doporučení podpořil ak. sochař Podzimek a JUDr. Šnédar.  

K hlasování přítomno 24 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 201/3: 

AS UTB schválil Volební řád AS UTB ve znění verze pro hlasování AS UTB 6. 12. 2016. 

 

Hlasování: 

Pro:       24 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 201/3: 

AS UTB schválil Volební řád AS UTB ve znění verze pro hlasování AS UTB 6. 12. 2016. 
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Schválený návrh bude odeslán na MŠMT se žádostí o registraci. 

Ad 8) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád AS UTB“  

Návrh předložen 6. 9. 2016 a projednán LK 11. 10. 2016, poté zaslán na MŠMT ke kontrole. Verzi se 

zapracovanými formálními připomínkami MŠMT a doplněním čl. 10 odst. 3 a čl. 18 o nové odstavce 1 

 a 2 členové AS UTB obdrželi.  

Ing. Macháčková požádala podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 1 jménem AS UTB rektora prof. Sáhu  

o stanovisko k návrhu. Rektor prof. Sáha vyslovil souhlas s návrhem Jednacího řádu AS UTB a 

doporučil hlasování o schválení.  

Ing. Macháčková upozornila na dvě navržené varianty čl. 18 odst. 2 s tím, že varianta II je 

přehlednější. 

Proběhlo hlasování o variantách čl. 18 odst. 2. 

K hlasování přítomno 23 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 201/4: 

AS UTB schválil Jednací řád AS UTB ve znění verze pro hlasování AS UTB 6. 12. 2016 s variantou I 

čl. 18 odst. 2. 

Hlasování: 

Pro:         1 

Proti:     22 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 201/4 nebylo přijato. 

K hlasování přítomno 23 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 201/5: 

AS UTB schválil Jednací řád AS UTB ve znění verze pro hlasování AS UTB 6. 12. 2016 s variantou II 

čl. 18. odst. 2. 

 

Hlasování: 

Pro:       22 

Proti:       0 
Zdržel se:    1 

Usnesení AS UTB č. 201/5: 

AS UTB schválil Jednací řád AS UTB ve znění verze pro hlasování AS UTB 6. 12. 2016  

s variantou II čl. 18. odst. 2. 

 

Schválený návrh bude odeslán na MŠMT se žádostí o registraci. 

Ad 9) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016. Ing. Macháčková požádala předsedu LK ak. sochaře Podzimka  

o svolání zasedání LK. 

Návrh bude projednán na zasedání LK. 

Ad 10) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016.  

Návrh bude projednán na zasedání LK. 
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Ad 11) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“ 

Návrh byl předložen 29. 11. 2016.  

Návrh bude projednán na zasedání LK. 

Ad 12) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o zasedání sněmu RVŠ 24. 11. 2016 a zdůraznila záležitosti 

týkající se doktorandů – v navýšení rozpočtu pro rok 2017 se počítá se zohledněním požadavku 

na zvýšení stipendií doktorandů, diskutuje se, zda má být plošné nebo odstupňované.  

Návrh Studentské komory RVŠ (SK RVŠ) na zdravotní pojištění doktorandů nad 26 let,  

na kterém se významně podílel zástupce UTB v SK RVŠ Ing. Papež, byl prostřednictvím  

PaedDr. Gajdůškové doručen ministryni Valachové, která přislíbila, že se jím bude zabývat. 

 Předsedkyně studentské komory AS UTB Bc. Jílková informovala: 

- 11. 11. 2016 se uskutečnil Kulatý stůl 1.0 pořádaný SK RVŠ. Tématem byly změny ve vysokém 

školství. V jednotlivých blocích se hovořilo o stipendijních fondech a o Národním akreditačním 

úřadu. Dále následovalo pracovní setkání dobrovolníků (POSED), pořádané centrem 

vzdělávacích aktivit ACSA. POSED byl tentokráte zaměřen na práci ve studentských 

organizacích. Obou akcí se účastnily členky studentské komory AS UTB Jílková, Liznová, 

Müllerová. 

- Oslavy Mezinárodního dne studenstva proběhly na UTB 16. 11. 2016, kdy se studenti společně 

s akademiky a veřejností sešli nejprve na náměstí Míru. Zde zazpívali písně Karla Kryla  

a položili věnec k pamětní desce na magistrátu. Následoval průvod městem až ke Gahurově 

prospektu, kde rozsvítili svíce do symbolu srdce. Poté následoval proslov pana rektora  

a promítání filmu Občan Havel. Záznam z této oslavy byl zveřejněn v hlavních zprávách České 

televize. 

- SK RVŠ dne 1. 12. 2016 vydala usnesení k problematice postavení tělesné výchovy  

na vysokých školách: „Studentská komora Rady vysokých škol si uvědomuje důležitost 

zahrnutí tělesné výchovy ve studijních programech. Z tohoto důvodu podporuje její zachování 

a další začleňování do procesu vysokoškolského vzdělávání." 

 Ředitel Ústavu tělesné výchovy Dr. Melichárek představil v prezentaci propagaci a sportovní 

reprezentaci UTB v roce 2016. Prezentace je přílohou zápisu. 

 Bc. Jílková uvedla, že studentská komora AS UTB přijala usnesení o vrácení povinného 

tělocviku do prvních ročníků všech studijních programů a definovala pro to vhodné 

podmínky. Tato problematika bude prezentována na příštím zasedání AS UTB. 

 Termín příštího zasedání AS UTB dne 3. ledna 2017 a usnesení o předběžném programu: 

K hlasování přítomno 24 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 201/6: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 3. ledna 2017 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 201. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Mzdový předpis UTB“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 
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10. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Studijní a zkušební řád UTB“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Stipendijní řád UTB“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Disciplinární řád pro studenty UTB“. 

14. Různé. 

 

Hlasování: 

Pro:       24 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 201/6: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 3. ledna 2017 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 201. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Mzdový předpis UTB“. 

6. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2017“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád Vědecké rady UTB“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád výběrového řízení pro obsazování míst 

akademických pracovníků UTB“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Řád celoživotního vzdělávání UTB“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Studijní a zkušební řád UTB“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Stipendijní řád UTB“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Disciplinární řád pro studenty UTB“. 

14. Různé. 

 

Ing. Macháčková poděkovala členům AS UTB za aktivní práci pro UTB, popřála všem klidné 

prožití vánočních svátků a v roce 2017 hodně zdraví, sil, pracovních a studijních úspěchů  

i spokojenosti v osobním životě.  

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 3. ledna 2017 od 13,00h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

 

Konec zasedání v 16,25 h. 

Ve Zlíně dne 8. 12. 2016 

Zapsala: A. Macháčková 
 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petra Jílková, DiS. Ing. Alena Macháčková, CSc. 

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


